
NOTAT 
Til:  Styret i Helse Sør-Øst 

Fra: Ordførerne i Røyken og Hurum 

Dato: 15.6.2016 

 

Det planlagte sykehuset på Brakerøya 
Vi er gjort kjent med henvendelsen fra ordførerne i Asker og Bærum angående det 

planlagte sykehuset på Brakerøya og sammenhengen med en eventuell 

kommunesammenslåing mellom Asker, Røyken og Hurum. 

Sykehuslokalisering har ikke vært et tema i sammenslåingsdialogen mellom de tre 

kommunene. Det er selvsagt godt kjent at ordførerne i Asker og Bærum kjemper for 

Bærum sykehus. På samme måte bør det være godt kjent at vi, som ordførere i Røyken og 

Hurum, ønsker et sykehus på Brakerøya da vi mener dette vil gi det beste tilbudet for 

våre innbyggere. 

Vi ønsker ikke å gjøre sykehuslokalisering til en del av prosessen knyttet til 

kommunesammenslåing, men vil understreke at vi står fast ved vår tidligere støtte til 

etablering av et nytt sykehus på Brakerøya 

 

Hurum/Røyken, 15.6.2016 

Eva Norén Eriksen      Monica Vee Bratlie 

Ordfører i Røyken kommune     Ordfører i Hurum kommune 
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